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utorak, 25.10.2022.  
(početak u 17,00 sati) 



 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u utorak, 25.10.2022. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  

 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, otvaram 
18. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 

Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mirovanje mandata 

2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić-mirovanje mandata 
S.Ibrišagić-mirovanje mandata 

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  

6. MIHA PAUS MOŽEMO  

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  

9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  

10. IGOR BELAS SDP  

11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 

12. ELENA PUH BELCI IDS-DDI  

13. DANIEL DEKOVIĆ IDS-DDI M.Čerina-mirovanje mandata 

14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-DDI J.Černjul-mirovanje mandata 

15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-DDI  

16. GORDANA FERENČIĆ ZELENI M.Brajuha-ostavka 

17. MARIN LEROTIĆ IDS-DDI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-DDI  

19.  MARIJA MARKOVIĆ 
-NIKOLOVSKI 

NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata 

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Utvrđujem da je na sjednici prisutan 21 vijećnik, od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće 
može pravovaljano odlučivati. 
 
Pozdravljam sve prisutne sudionike 18. sjednice Gradskog vijeća. 
Prisutni su:  
- Filip Zoričić, GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- Ivona Močenić i Bruno Cergnul, ZAMJENICI GRADONAČELNIKA 
- PROČELNICI upravnih tijela Grada 
 



 
- DIREKTORI TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJI JAVNIH USTANOVA  
- predstavnici MEDIJA 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostali GOSTI 
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditeljica Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
SLAVICA JELOVAC, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu 
samoupravu 
INGRID BULIAN, pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
DAMIR PRHAT, p.o. Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
upravljanje imovinom  
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DRAŽEN STEPANOV, informatičar  
VANJA JUHAS, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor, Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, Fratarski d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica, Luka Pula d.o.o. – opravdala izostanak 
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
GORDANA ŽMAK,Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica, DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK-Gradsko kazalište Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
DEJAN LONČARIĆ, direktor, DIMNJAK d.o.o. 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
 



 
Prije utvrđivanja dnevnog reda želim vas obavijestiti da je Istarski demokratski sabor – IDS-DDI 
dostavio Odluku od 21. listopada 2022. godine o izmjeni naziva i sastava Kluba vijećnika IDS-
ISU-ZELENI. U podnesku obrazlažu da do promjene dolazi zbog dva razloga: 

- zbog izlaska Marije Marković-Nikolovski iz Istarske stranke umirovljenika i drugo 
- zbog razilaženja stavova sa vijećnicom Gordanom Ferenčić iz stranke Zeleni po pitanju 
donošenja odluka Gradskog vijeća  

Novi naziv Kluba vijećnika glasi -„Klub vijećnika IDS-DDI kojeg čine vijećnici: Elena Puh Belci 
(IDS), Daniel Deko   vić (IDS), Boljunčić Valter (IDS), Ardemio Zimolo (IDS), Marin Lerotić 
(IDS) i Monica Derocchi (IDS), a predsjednica Kluba je Elena Puh Belci.  
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

 
Poziv s materijalima za 18. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 17. listopada 
2022. godine.  
 
Prije toga vijećnicima Gradskog vijeća u zakonskom roku dostavljen je dana 22. rujna 2022. 
godine Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2022. godinu, a 
koji je uvršten u dnevni red ove sjednice.  
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno: 
- dana 13. rujna 2022. godine Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pule za razdoblje od 01. 
siječnja do 30. lipnja 2022. godine 
- dana 21. listopada 2022. godine Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske 
zalihe Proračuna Grada Pule za razdoblje srpanj–rujan 2022. 
- dana 12. listopada 2022. godine Povjerenstvo za provedbu lokalnog referenduma dostavilo je 
Gradskom vijeću Izvješće i Objavu o rezultatima provedenog lokalnog referenduma na području 
Grada Pule-Pola  

Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela  -  
Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije, Odbor 
za izbor i imenovanja i Odbor za društvene djelatnosti 

 

Budući da nema drugih prijedloga stavljam na glasanje DNEVNI RED 18. sjednice Gradskog 
vijeća kako je predložen 17. listopada 2022. sa 15 točaka dnevnog reda  

 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 

VIJEĆE sa  21 glasom  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni red 
18. sjednice Gradskog vijeća 

 
D N E V N I  R E D 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća od 30.08.2022. godine 
3. Donošenje: 

3.1. Odluke o načinu postavljanja vijećničkih pitanja 
3.2. Odluke o primjeni instituta replike  

4. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Pula 
Herculanea d.o.o. Pula 



 
5. Donošenje: 

5.1. Odluke o izmjenama Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture 
Grada Pula-Pola za razdoblje od 2023. do 2030. godine 

5.2. Odluke o dopuni Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja 
imovinom Grada Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. godine 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 
tijela Grada Pula-Pola. 

7. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2022. godinu 
8. Donošenje Odluke o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Pragrande d.o.o. 
9. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o prijenosu osnivačkih prava (DV „Petar Pan“, 

Vodnjan) 
10. Donošenje: 

10.1.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 1226/4 k.o. 
Pula 

10.2.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 154/66 k.o. 
Pula 

10.3.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č.br.zgr. 2698/1 i 
dr. k.o. Pula  

10.4.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 5206/51 k.o. 
Pula 

10.5.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 5206/50 k.o. 
Pula  

11. Donošenje  Odluke o osnivanju Kulturnih vijeća Grada Pula-Pola 
12. Donošenje: 

12.1. Rješenja o razrješenju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta - Gradskog 
kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 

12.2. Rješenja o imenovanju vršiteljice dužnosti ravnateljice Istarskog narodnog 
kazališta- Gradskog kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 

13. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
pojednostavljenom smanjenju temeljnog kapitala društva Vodovod Pula d.o.o. radi 
pokrića gubitka i Odluke o izmjeni Društvenog ugovora društva Vodovod Pula d.o.o. 

14. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za razdoblje od 2017.-2022. 
godine trgovačkog društva Dimnjak d.o.o. Osijek 

15. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Županijskog suda u Puli-Pola 

 
 

Vijećnik Ardemio Zimolo traži da se ispravi naziv Kluba vijećnika na ploči. Napominje kako je 
bilo dosta vremena za izvršiti izmjenu. 
 

 
 

AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Molim vijećnike da se prijave za postavljanje vijećničkih pitanja putem sustava eglasanja  - 
PRIJAVA NA RASPRAVU, a koji princip postavljanja pitanja je usuglašen na sastanku Klubova 
vijećnika i ostalih političkih opcija u Vijeću, o čemu ćemo detaljnije čuti pod točkom 3.  
 
 



 
1. IVANA MOHOROVIĆ 
2. SEAN SOLDATIĆ 
3. MIHA PAUS 
4. DUŠANKO BABIĆ 
5. DUŠICA RADOJČIĆ 
6. ANA FONOVIĆ 
7. NOEL MIRKOVIĆ 
 
 
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Moje prvo pitanje je za pročelnicu Bulian. Imali smo prilike u medijima vidjeti najavu vlasnika 
Samačkog doma u Balotinoj, gospodina Lovrića, da će rušiti tu zgradu i drvored koji je u toj ulici 
i ogradio je to trakom. Najavio je rušenje. Pa me zanima da nam kažete da li je zatražena dozvola 
za rušenje zgrade i da li je zatražena dozvola za rušenje stabala? Odnosno da li se to rušenje 
stabala može na neki način spriječiti? 
Moje drugo pitanje je za Gradonačelnika. Također vezano za stabla, ali na Giardinima. Nedavno 
je nevrijeme ponovno srušilo jedno stablo na Giardinima i srećom nije nitko stradao. Pa vas 
molim da nam kažete, obzirom da znamo da se ide i u projekt preuređenja i da je to u planu, koja 
je situacija sa stablima? Što se planira poduzeti? Da li će se sanirati opasna stabla. Na koji način i 
u kojoj fazi je projekt preuređenja? Hvala. 
 
INGRID BULIAN 
Hvala na pitanju. Da. U tijeku je postupak rješavanja situacije u Balotinoj, ali i u ovoj drugoj ulici 
gdje Uljanik Standard ima svoje zgrade i oko njih stabla koja se ocjenjuju vrlo vrijednima. 
Investitor nije zatražio dozvolu za rušenje građevine, ali je pokrenuo postupak za uklanjanje 
stabala. Mi smo već neko vrijeme u komunikaciji sa njim i oslanjajući se na njegove osobne 
osvrte putem medija da planira tu zgradu rušiti, mi ne smatramo oportunim, ni potrebnim, da se u 
isto vrijeme uklanjaju i stabla, s obzirom da ona predstavljaju iznimnu vrijednost. Mi ćemo 
poduzeti sve ono što je u našoj moći u smislu rješavanja tog postupka da pokušamo spriječiti 
uklanjanje stabala koja, još jednom ponavljam, su iznimno vrijedna, i koja bi trebalo očuvati pod 
svaku mjeru. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, hvala na pitanju. Sami ste rekli da slijedi plan preuređenja Giardina, međutim čuli ste 
također i da je jedno stablo pred ne tako davno srušeno i dobro da se to dogodilo rano ujutro. 
Prema analizi gospodina Poštenjaka, dakle, struke, od onih prvotnih 108 stabala danas je na 
Giardinima 85 stabala. 23 stabla su jako opasna i potrebno ih je ukloniti i to je prema njegovoj 
uputi. Ja ću predložili i predlažem i Gradskom vijeću da na idućoj sjednici u studenome, tematski 
također kao uvodno razgovaramo o Giardinima da vam prezentiramo cijelo stanje, iako i na web-
u postoji cijeli hodogram oko cijelog projekta. Nama slijede idejni projekti i glavni projekt. Na 
toj tematskoj sjednici bismo govorili o detaljima. Mi ćemo informirati javnost o detaljima. 
Također, prije pet dana, na sastanku u upravnom odjelu bila je Zelena Istra. Pozvali smo kolegice 
da dođu da vide kakvo je stanje. Stanje nije dobro. I također su se složile da ova opasna stabla 
koja su uz prometnicu i prema Trgu Portarata uklonimo. Dakle, govorimo o 23 stabla. A da onda 
poslije sa strukom razmišljamo o ostalim stablima, zdravim stablima, narušenim stablima i o 
njihovim staništima. Slijedi dinamika rušenja. Po danima i informiranje same javnosti o svim 
detaljima tog rušenja. Giardini su, vjerujem da se svi s time slažete, jedan od identiteta našega 
grada i treba tom pitanju pristupiti ozbiljno. Na mjestu rušenih stabala će se saditi sadnice. Vidjet 
ćemo kojih stabala, reći će struka. Ali definitivno moramo krenuti, da se ne dogodi tragedija, 
rušenje bolesnih i opasnih stabala. Hvala. 



 
SEAN SOLDATIĆ 
Ja bih postavio jedno pitanje Gradonačelniku. Radi se o hospiciju. Svi znamo da je hospicij 
građevinski gotov već par godina. Vjerojatno i dvije godine i da nije ušao u funkciju. Zanima me 
što je Grad poduzeo po tom pitanju, odnosno da li je Grad kontaktirao suvlasnike u projektu i u 
kojoj fazi je to i kad bi moglo zaživjeti hospicij u Puli jer znamo da u Istarskoj županiji postoji 
velika potreba za palijativnom skrbi? Evo, zahvaljujemo. 
Drugo pitanje bi bilo pročelnici za društvene djelatnosti. Naime, da li Grad Pula i u kojem obimu 
subvencionira didaktički materijal za djecu sa posebnim potrebama? U proračunu smo vidjeli da 
se financiraju, za djecu općenito, ne samo knjige, nego i popratni materijal, međutim, za djecu sa 
posebnim potrebama, da li se to isto radi i u kojoj mjeri? Zahvaljujem. 
 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovani kolega, hvala vam na pitanju. Čini mi se da je ovo drugi ili treći put za vrijeme ove 
gradske uprave da je postavljeno to pitanje koje je korektno i konkretno. Razgovarao sam sa 
Županom o tome i slali smo u nekoliko navrata upite i telefonski pozivali na sastanak Porečko-
Pulsku biskupiju, međutim, rješenje iz biskupije nema jer još nije izabran biskup. O tome sam 
govorio kad je čini mi se pitala i sadašnja Predsjednica Gradskog vijeća, to pitanje. Županija i 
Grad su spremni. Mi ćemo predložiti i u idućem proračunu za 2023. godinu tih milijun kuna. 
Tako što se tiče Grada, mi smo spremni. Ali, evo, vjerujem da će se brzo riješiti situacija u 
Porečkoj i Pulskoj biskupiji jer je zaista to goruće pitanje jako važno pitanje za naš grad, za naše 
sugrađanke i sugrađane. Evo, apeliram na svih nas koji možemo da lobiramo, da zovemo, da 
tražimo da se što prije riješi. Osobno sam mišljenja da se to moglo riješiti, ali evo, nisam takav 
diplomat baš. Hvala. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Zahvaljujem na odgovoru i ujedno bih apelirao na sve dionike, odnosno Grad, Županiju, Porečku 
i Pulsku biskupiju da što prije uđe u funkciju pulski hospicij i da dobijemo kvalitetnu palijativnu 
skrb za naše građane. Zahvaljujem.  
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Naime, što se tiče sufinanciranja didaktičkog materijala za djecu s 
posebnim potrebama, to inače država financira ili sufinancira iz svojih sredstava. Međutim, kao 
što već znate, Grad kao osnivač tri dječje predškolske ustanove koje pohađa veći broj djece sa 
posebnim potrebama, odnosno poteškoćama u razvoju, bilo u posebnim ili pojedinačnim 
skupinama, dječji vrtići kada rade svoje planove za proračun za sljedeću godinu ili za tekuću 
godinu u rebalansu, sve ono što im je potrebno, Grad će osigurati sredstva. Znači, osigurava 
sredstva u planovima vrtića. A isto tako, što se tiče škola, znate da osiguravamo sredstva za 
pomoćnike u nastavi. Naravno, sufinancirano iz Europskog socijalnog fonda. Tako da, u biti, sve 
što je potrebno, i škole i vrtići, dobiju. Nemojmo zaboraviti i Dnevni centar Veruda u koji dolazi 
veliki broj djece ne samo iz Grada Pule nego i iz ostatka Istarske županije i Grad je jedan od 12 
suosnivača Dnevnog centra Veruda tako da osiguravamo sredstva i za njihovo funkcioniranje pa 
tako i za didaktička sredstva. Hvala. 
 
MIHA PAUS  
Ja bih vas zamolio da kolegica Fonović u moje ime pročita pitanje. Ja imam tehničkih problema 
sa glasom. Hvala. 
 
ANA FONOVIĆ 
Postavljam pitanje u ime vijećnika Mihe Pausa. 



 
Pitanje je za direktora Pula Parkinga gospodina Bojanića. Od stupanja na snagu nove Odluke o 
načinu naplate parkiranja početkom kolovoza drastično su povećane cijene parkinga, a taj cjenik 
je bio, kao što svi znamo, na snazi do kraja rujna. Moje pitanje je koliko je prihodovano tijekom 
navedenog razdoblja te koliki su bili troškovi regulacije ulaska u zonu samo za stanare, tzv. 
„holders only”? Pa evo, zamolili bismo direktora da nam kaže o kojim je iznosima te o kojim je 
podacima riječ? Jer ukoliko nemamo te podatke znači da je sama Odluka bila donijeta 
nepromišljeno, brzopleto i bez ikakvih prethodnih financijskih analiza. Dakle, pitanje je: koliko je 
Pula Parking prihodovao više nego u istom razdoblju lani? Hvala. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala na postavljenom pitanju. Zahvalit ću se vama, ne njemu. Da li je bio veći prihod, jeste. 
Koliki će biti prihod nakon devetomjesečnog obračuna ćete znati. Prema tome, unaprijed da vam 
prepričavam priču neću. Hvala, prijatno, 'đenja. 
 
MIHA PAUS 
Imam dodatno pitanje. Da pretpostavili smo da će biti takav odgovor i da nećemo čuti točne 
podatke. Dakle, podsjetila bih direktora da ako ne zna nakon dva mjeseca Odluke, prošlo je 
gotovo mjesec dana od kad je novi cjenik, zimski cjenik na snazi pa valjda bi se ti podaci mogli 
znati. Jer bez ozbiljnih financijskih analiza nema ni ozbiljnih odluka. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Poštovana vijećnice, radi ozbiljnosti ovog odgovora, ja vjerujem da ako imalo poznate kroniju, ja 
vjerujem da poznajete, da postoji tromjesečni, šestomjesečni i devetomjesečni obračun. 
Devetomjesečni obračun se vrši negdje krajem 10. mjeseca i tad će biti svega. Sad sam rekao da 
je prihod znatno veći, a da pogađam brojke i da se poslije vi naslađujete ili da pričate o tome kako 
direktor nije znao, neću. Ali direktor zna, ali ćete na kraju 10. mjeseca, saznati koliko je bilo iz 
đornala. Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Imao bih pitanje za direktora Pragrande Kristijana Benčića. Zamolio bih ga da nas izvijesti u vezi 
projekata investicija za odvodnju u Gradu Puli? Te do kuda se došlo sa projektom Pula-Sjever? I 
ako može malo detaljnije o tome da nas izvijesti. 
Drugo pitanje bih imao za direktora Herculanee. Znamo da je završena sanacija starog odlagališta 
Kaštijun. Da li je Herculanea preuzela saniranje odlagališta za održavanje? Ako da, koji su 
planovi za održavanje i monitoring za ispitivanje kakvoće zraka? I da li je u funkciji baklja za 
otplinjavanje na saniranom odlagalištu i kako će to funkcionirati? Da li će se osjetiti kakvi mirisi 
prilikom tog otplinjavanja? Pa ako nam može malo objasniti oko toga. Hvala lijepo.  
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Hvala na pitanju. Po pitanju odvodnje, sanitarne odvodnje na području Grada Pule, odnosno 
projektima koji su u provedbi i koji su u pripremi, možemo reći da je projekt izgradnje sanitarne 
odvodnje na Dolinci, Valdebeku i Busoleru pri kraju. Izgrađeno je 2,1 km kanalizacije, spojeno je 
75 novih korisnika i 3 crpne stanice su izgrađene. Vrijednost te investicije je 5 milijuna kuna. 
Također nam je u pripremi za izvođenje kanalizacija na Velom Vrhu i Šijani. To je projekt gdje 
smo pri kraju sa izradom dokumentacije za javnu nabavu i u 11. mjesecu bismo trebali izaći van s 
tom nabavom za radove. To je vrijednost investicije nekih 27 milijuna kuna. Izgradit ćemo 8,5 
km kanalizacije, spojit oko 270 novih korisnika i izgraditi 3 crpne stanice. Te dvije investicije su 
izdvojene iz Aglomeracije Pula-Centar i odlučili smo da ih idemo graditi vlastitim sredstvima, a 
prijavili smo ih za financiranje iz nacionalnog Plana otpornosti i oporavka gdje očekujemo da 
ćemo dobiti povrat tih sredstava. A trenutno ih gradimo sa vlastitim sredstvima iz naknade za 
razvoj. To je po pitanju trenutnih investicija. Što se tiče same Aglomeracije Pula-Sjever, ona je, 



 
kao što smo već više puta, ušla u nacionalni Plan otpornosti i oporavka. Poziv za dodjelu 
bespovratnih sredstava je pripremljen i napisan i u Europskoj komisiji je i čekamo odobrenje od 
Europske komisije. Jučer smo baš imali sastanak u Hrvatskim vodama gdje smo dobili 
informaciju da će nam poslati poziv bez obzir što ga Europska komisija nije odobrila kako bismo 
mogli početi pripremati aplikaciju i pripremati projektnu prijavu. Po pitanju Aglomeracije Pula-
Centar, čekamo donošenje novih pravila za novo programsko razdoblje K2127 i potom ćemo 
također projekt prijaviti prema pravilima koja budu donesena. Kad dođu pravila idemo u pristup. 
Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Ma dodatno jedno pitanje ako imate možda neke informacije ili nade da li će to možda krenuti u 
ovoj godini? Da li će biti taj ugovor potpisan gore? Imate možda neka saznanja? 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Nažalost, ne. Nemamo informacije da li će biti, ali vjerujemo da hoće. Prema informacijama koje 
smo dobili očekujemo da da, ali ne možemo potvrditi. Ovo Pula-Sjever. Ovaj dio koji ovisi o 
nama, konkretno Veli Vrh, Šijana, nabava ide definitivno ove godine i potpis ugovora moguć je 
do kraja godine, ako ne do kraja godine, onda, ne znam, kroz siječanj sljedeće godine. 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Znači, vezano za sanaciju odlagališta Kaštijun, ona je upravo završila. Bio je 
tehnički pregled i sukladno Sporazumu koji je Pula Herculanea zaključila sa Gradom, mi smo 
preuzeli sanirano odlagalište na upravljanje i održavanje. U okviru tog održavanja, imamo 
održavanje zelenih površina i biljne građe koja je tamo zasađena na odlagalištu. Imamo isto tako 
predviđen 30-godišnji period monitoringa. Monitoring obuhvaća više stvari od razine podzemnih 
voda u okolini od slijeganja samog tijela odlagališta, ispitivanja kakvoće plinova. Kako je 
odlagalište sanirano i pokriveno imamo sustav otplinjavanja kako plinovi ne bi slobodno odlazili 
u zrak. Taj sustav otplinjavanja vodi plinove na baklju. Baklja je jednaka kao i na Županijskom 
centru gdje isto tako plohe imaju sustav otplinjavanja koji još nije pušten u funkciju. Dakle, mjere 
se i kvaliteta plinova, udio metana. Metan ima značajan utjecaj na efekt staklenika, tako da se 
upravo zbog toga on vodi na baklju i tu spaljuje. U ovom trenutku se procjenjuje da je u tom 
životnom vijeku odlagališta koje ispušta plinove, trenutno da smo negdje možda pri vrhuncu ili 
već se lagano smanjuje količina plina i kroz vrijeme ćemo pratiti kako se bude količina 
smanjivala, tako će se ta baklja paliti. Od starog odlagališta, odnosno ovog saniranog odlagališta, 
nema neugodnih mirisa zato jer je ono potpuno zatvoreno. Ono je zatvoreno sa nepropusnom 
kapom i svi plinovi što iz njega izlaze, izlaze kroz zatvoreni sustav. Herculanea je preuzela 
održavanje odlagališta dok je Herculanea zaključila sporazum sa Kaštijunom kako ne bi 
zapošljavali dodatne radnike i to. Kaštijun će se baviti sa samom bakljom. To smo sad upravo u 
postupku puštanja u pogon baklje i svega zajedno u funkciju. Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Može samo jedno dodatno pitanje. Znači, ta baklja, otplinjavanje, to ne smrdi ništa, to je samo 
sagorijevanje? 
 
ROBI FUART 
Da, tako je. To se radi zapravo o prirodnom plinu i upravo paljenjem ne smrdi, nema miris. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Imam pitanje za pročelnicu Ingrid Bulian. Prošli je tjedan barbarski porezan cijeli park pored 
Osnovne škole „Stoja”. Posjećena su 74 stabla. 28 ladonja, 16 borova, 12 čempresa, 7 cedrova, 5 
hrastova lužnjaka i tako dalje. I dok se danas u cijeloj Europi zbog klimatskih promjena gradovi 



 
ubrzano ozelenjuju, a u arhitekturu uvode zgrade s visećim vrtovima, stablima na balkonima i 
krovovima, otoci svježine i ljepote u betonu i asfaltu, u Puli je proces obrnut. Zbog jedne zgrade 
nestaje cijeli park. Jesu li razmatrane druge lokacije za školu ili izmjena urbanističkog plana 
kojom bi se omogućila gradnja škole na drugom mjestu? Je li proveden javni natječaj kojim se 
uvjetovalo rješenje koje bi maksimalno sačuvalo postojeći park? Kad već nije bilo briga Istarsku 
županiju koja je nositelj projekta, o tome je trebao razmišljati bar Grad Pula, 80%-tni vlasnik 
zemljišta. 12. listopada stabla su već bila označena za sječu, pa sam isti dan zatražila da mi se 
dostavi rješenje za uklanjanje. Ali rješenje je izdano tek 17. listopada, meni je dostavljeno jučer. 
Kako su stabla mogla biti označena za sječu prije nego što je izdano rješenje? Je li postojala neka 
prethodna suglasnost kojom bi Grad Pula uvjetovao da se u projekt ugradi maksimalno očuvanje 
parka i zbog nužnosti prilagodbe klimatskim promjenama i zbog očuvanja kvalitete okoliša u 
području nove gradnje? Zašto javnost nije bila prethodno upoznata s nužnošću uklanjanja cijelog 
parka? Županija će sječu morati platiti 417.000 kuna, a za sadnju 29 sadnica, za grmlje i puzavice 
na toj lokaciji potrošiti 177.000 kuna. U urbanističkom planu je u parku Stoja namjena javna i 
društvena, ali nije označeno ni navedeno da se radilo o vrijednom gradskom parku. To je zato što 
GUP ni nakon 10 izmjena nije uveo obavezu evidencije vrijednih zelenih površina koje se moraju 
štititi. S obzirom da prema Kriterijima za procjenu dendrološkog materijala Grada Pule ukupna 
biomasa srušenog stabla mora biti jednaka biomasi novih sadnica, što niste ni približno postigli, 
molim da mi dostavite izračun zamjenske sadnje koji je trebao uključiti i estetsku vrijednost i 
usluge ekosustava. 
Drugo pitanje je za Gradonačelnika. Pročelnica Bulian odbila mi je dati kopiju zahtjeva za 
izdavanje lokacijske dozvole za izgradnju hotela na Valkanama, a na pisani zahtjev nije ni 
odgovorila. Od Vodovoda i HEP-a, ističem, sam bez problema dobila dokumente. Grad je stranka 
u postupku izdavanja lokacijske, a ja sam članica predstavničkog tijela. U drugim gradovima 
vijećnici mogu bez problema dobiti taj dokument. Čemu skrivanje? Krši se Poslovnik i srozavaju 
demokratski standardi, pa molim mišljenje Gradonačelnika o tome. Hvala. 
 
INGRID BULIAN 
Toliko toga je pročitano da nisam uspjela zapisati svaku riječ, ali ću se osvrnuti na temu i 
vjerujem da sam shvatila suštinu. Istina je, da je temeljem izdane građevinske dozvole izdano i 
rješenje o uklanjanju zelenila na lokaciji nove škole. Građevinska dozvola je izdana sukladno 
važećem prostornom planu, a cilj je, stalno govorimo o tome da želimo naš grad razvijati kao 
grad kulture, grad škola, grad obrazovanja, pa ovo je jednostavna lokacija koja se tom prilikom 
ocijenila, u suradnji sa svim dionicima, prilikom izrade GUP-a na kojeg se vijećnica referira, su 
bili uključeni i svi segmenti i svi sudionici od Županije, gradskih službi i svih drugih stručnjaka. 
Naveli ste već koliko se stabala uklanja i to nije nikakva tajna. Zna se kako projekt izgleda i što je 
trebalo u odnosu na to napraviti. Naveli ste i kolika je cijena procijenjene vrijednosti tih stabala i 
koliko će se zamjenske sadnje tamo realizirati. Ono što bih ja htjela reći da nije istina da se tamo 
uklanjaju sva stabla i da se uništava ona cijela zelena površina. Uklanjaju se stabla na onoj 
poziciji gdje se planira dogradnja centra za koji su ishodovana europska sredstva za realizaciju. O 
tome da li je moglo biti bolje ili nije moglo biti bolje? Da li se moglo tražiti nekakvu drugu 
lokaciju,? Isto tako možemo raspravljati, ali ovo su činjenice, dozvola je na snazi i jednostavno 
proveden je postupak. Zašto ljudi nisu upoznati, ja ne vjerujem da ljudi nisu bili upoznati sa 
investicijom jer se u više navrata govorilo o tome da će se na toj lokaciji razvijati taj 
srednjoškolski centar. Nisu možda bili upoznati sa točnim brojem stabala koja će biti uklonjena, 
ali da se tamo planira graditi zgrada, odnosno dograditi postojeća građevina kako bi se omogućilo 
kvalitetnije školovanje kadra koji taj srednjoškolski centar proizvodi, da tako kažem, to je sigurno 
bilo u više navrata od strane više sudionika, posebno Istarske županije koja je nositelj tog 
projekta iskomunicirano sa svima. Naravno da nije savršeno sretna okolnost da se stabla moraju 
uklanjati, ali jednostavno neke situacije to nalažu i to je jedna od njih. GUP nije uveo obvezu, 



 
zaboravila sam što ste rekli, da nije GUP uveo obvezu, podsjetite me, molim vas, toliko je toga 
pročitano da... 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Poželjno je da se GUP-om označe vrijedne zelene površine koje treba čuvati baš od ovakvih 
zahvata, to nije učinjeno do sada i zato se događa da gubimo cijele parkove. 
 
INGRID BULIAN 
Ono što želim reći, a to pretpostavljam da je poznato svima da se svi razvijamo kroz neko vrijeme 
i neke stvari koje su se pokazale u prethodnom vremenu da nismo radili najsjajnije, da možemo 
popraviti. Pretpostavljam da su barem većina javnosti, da je upoznata da smo na neki drugačiji 
način pristupili svim postupcima koji su vezani uz izradu prostorno-planske dokumentacije, 
odnosno poboljšanje onih odredbi planskih rješenja koja nisu pogotovo u ovim okolnostima kada 
smo svjesniji, da tako kažem, klimatskih promjena, koje nisu tako dobro iskazane, niti definirane. 
Znate da smo sad imali, izvan zakonskih okvira pokrenuli smo jedan postupak kojim smo za 
početak tražili od svih onih sudionika i fizičkih i pravnih osoba i svih onih koji imaju mogućnost 
ukazati na probleme ili pomoći da naša rješenja budu još bolja, da smo imali jedan određeni 
period kada smo pozvali sve ljude da podnesu inicijativu s time da smo i pripremili jedan 
odgovarajući formular gdje smo htjeli znati točne pokazatelje da bi čim bolje pripremili odluku o 
izradi plana i nju uputili u javno savjetovanje, što je također nešto što je izvan standarda i 
uobičajenog postupka kako zakon nalaže da se prostorni planovi izrađuju. Radimo na tome da 
poboljšamo sve ono što nije dobro, da prepoznamo sami ili da damo priliku onima koji nam 
mogu pomoći u tome da sva rješenja budu bolja. Nije, još jednom ću reći, nije sve savršeno, ali 
da radimo na tome da bude bolje, mislim da se može prepoznati, odnosno da može prepoznati 
svaki onaj koji je dobronamjeran. Hvala lijepo. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Imam dodatno pitanje. Samo ću ponoviti pitanja koja sam na prvom izlaganju iznijela. Ponovit ću 
ih polako tako da možete zapamtiti. 12. su stabla bila označena za sječu, 17. je izdano rješenje. 
Da li je prilikom razmatranja o potencijalnoj lokaciji za školu, razmatrana neka druga lokacija 
kojom se ne bi uništio cijeli park iznimno visokih stabala? Kada ste govorili o stablima kod 
Samačkog doma rekli ste kako su iznimna vrijednost. I ova su isto bila vjerojatno istih dimenzija 
i još iznimnija vrijednost budući da ih je bilo 74. To je gotovo kao cijeli Korzo. Da li se prilikom 
izrade natječaja uvjetovalo projektantu da ugradi što je veći broj moguće stabala u novi projekt, 
budući da je danas ogoljela površina ogromna i nije izgledno da je cijela prekrivena zgradom? 
Vjerojatno se na dijelu nalazi parkiralište. I zadnje, kriteriji za procjenu dendrološkog materijala 
utvrđen je iznos. Ja bih htjela vidjeti taj izračun pa vas onda molim da mi dostavite naknadno, 
nakon ove sjednice i zašto javnost nije upoznata? Rekli ste da je javnost znala za projekt. Ja sam 
isto čula za projekt ali nisam mogla zamisliti da je nekom palo na pamet da cijeli park sruši. 
Mislila sam da će se zgrada nekako uklopiti u park, da će se možda nekoliko stabala morati 
ukloniti, ali ovdje je izvršen jedan strahotni drvocid. Hvala. 
 
INGRID BULIAN 
Dostavit ćemo naravno na koji način smo izračunali, temeljem akata koji su na snazi. Da li se 
prilikom izrade natječaja uvjetovalo...? Rekli smo da mi nismo nositelji investicije pa onda to 
pitanje treba postaviti onome tko je proveo, odnosno nositelju investiciju. Kažete također da su 
12.  obilježena stabla, da je 17. ishodovano rješenje, da temeljem projekta se već moglo vidjeti 
koja stabla bi trebalo ukloniti u odnosu na potrebu gradnje pa se tako izišlo na teren i pogledalo. 
U međuvremenu je napisano rješenje kojim se uvjetovalo ono što se treba, odobrilo što se treba 
sječi i izračunala vrijednost. Što se tiče činjenice da kažete da je cijeli park, to sam rekla i 
maloprije, nije cijeli park, to nije istina. Zadržano je dosta stabala, ne mogu sporiti činjenicu da ih 



 
je 74 trebalo ukloniti. To nije tajna, ali je isto tako veliki dio parka, posebno oko ovih igrališta, 
ostao takav kakav je, a i zasadit će se nova stabla. Da li smo razmatrali neku drugu lokaciju. Mi 
govorimo o GUP-u koji je na snazi od 2008. godine, a i ranije je tamo bila predviđena lokacija za 
razvoj srednjoškolskog centra i rekla sam uvodno da se GUP izrađivao u suradnji sa stručnjacima 
različitih struka. Nije da se nije mislilo, razmišljalo se svakako o tome. Dozvola je izdana u 
prethodnom vremenu. Izdana je u skladu sa planom. Još jednom ću reći, neka rješenja nisu 
najsretnija, ovo je možda jedno od tih. Ali kao što vidite i sami ste spomenuli da sam ranije rekla 
da ocjenjujemo stabla, odnosno ladonje na lokaciji zgrade Samačkog doma u Balotinoj, da ih 
ocjenjujemo iznimno vrijednosti i da zapravo na neki način mijenjamo stav i prema zelenilu što 
planiramo još dodatno pojačati kroz izmjene prostornog plana. Ono što je bilo i ono što je na 
snazi ne možemo promijeniti. Možemo utjecati na neka nova rješenja, odnosno možemo utjecati 
na poboljšanje onih odredbi za koje smo procijenili da nisu do sada dobre. A materijale ćemo 
vam dostaviti naravno, to nemam sad kod sebe.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ja bih zamolio, ako može i dodatak odgovora na prvo pitanje. Jel' ja smijem odgovorili i na prvo 
pitanje? Ja ću samo podsjetiti kolegicu. Klik je centar za kompetentno cjeloživotno razvijanje 
inovativnih znanja i vještina. U pitanju je škola. U pitanju je da će Pula, zahvaljujući angažmanu 
škole, županije i dijelom grada i ministarstva, postati regionalni centar za razvijanja inovativnih 
znanja i vještina struke i stručnih zanimanja. Pa nijedno dijete neće biti nikada, dok je ova 
gradska uprava, ispred stabala. Neće. Slično će vam biti sa školom Šijana, moguće sa školom 
Kaštanjer. Pa što ćemo onda. Koje su to druge lokacije. Koristite stalno isti rječnik. Jednostavno, 
mi ako ćemo se razvijati, ako ćemo ulagati napokon u znanje i obrazovanje, svi skupa, zajedno, 
ponavljam, ministarstvo, županija, europska unija, grad, bez obzira koja vlast, to je dobar put. I 
sad mi pričamo tamo o stablima. Tu sam vam posve jasan. A odmah se nastavljam na vaš rječnik, 
na iduće pitanje. Opet, skrivanje, lokacijska, nešto se skriva, nešto se taji. Nema toga. Nema toga 
više. Mi samo moramo poštivati zakon. Moramo poštivati zakon. U HEP-u i Vodovodu dobili ste 
uvjete na uvid, je li tako? Zakonom o gradnji točno je propisano tko može biti stranka u postupku 
izdavanja lokacijske dozvole. Zakon o gradnji to ne onemogućuje. Poslovnikom o radu Gradskog 
vijeća možete dobiti dokumentaciju, ali Zakon o gradnji to onemogućuje i to vam je pitanje 
Zakona i mi moramo poštivati Zakon. Kad bude izdana lokacijska dozvola, dobit ćete je na uvid. 
Ali sve je toliko već u javnosti da se sve zna. I ako ne bude nešto dobro, vidjet ćemo kako će to 
izgledati. Sa izdavanjem dokumenta. Ali stalno isti rječnik. To postaje već sociološki problem 
kod vas, ali vi imate stručnjaka sociologa koji će vam, siguran sam, pomoći u tome. U vašoj 
stranci, savjetnik vaše stranke ili platforme, ali mi moramo poštivati zakon. I tu je početak i kraj. 
Evo, vaše pitanje naravno da stoji, ali mi moramo poštivati zakon. Prema tome, slobodno svaki 
put pitajte, angažirajte se, ali mi moramo poštivati zakon. Upozorite me ako netko ne poštuje 
zakon. Onda je to druga tema za raspravu. Uvjeren sam i siguran da pročelnica poštuje zakon i 
njen odjel i svi odjeli i pročelnici. Ako čujete da netko, imate dokaze, da ne, onda ćemo reagirati. 
Svima jednako. Hvala.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Htjela sam samo reći da ovo obrtanje teza da je netko protiv razvoja i protiv škola je potpuno 
neprihvatljiva. Moje je pitanje zapravo bilo jako jasno i bilo je da li su razmatrane druge lokacije? 
Da li se u razmatranju drugih lokacija razmatralo i mogućnost da se izmijeni GUP u nekom dijelu 
da se na nekoj drugoj lokaciji može to izgraditi? Da li se u natječaju uvjetovalo? Osoba koja je 
sad malo prije odgovarala, pročelnica Bulian, ona je vjerojatno sudjelovala u izradi tog projekta, 
zato sam je i pitala, budući da je bila i u prethodnoj vlasti na sličnoj poziciji. Zato sam pitala da li 
je na bilo koji način uložen bilo kakav napor da se sačuva dio stabala u izradi projekta izgradnje 
škole. Evo, samo toliko. 
 



 
FILIP ZORIČIĆ 
Samo da pojasnim. Tamo već postoji druga lokacija škole Lipa. I onda bi nova lokacija bila treća. 
A intencija je da na jednom mjestu bude škola. Dobro poznajem tu tematiku, ali nažalost, će biti 
sada na dvije. Jer nije bilo toliko novca iz europskih novaca i županije i grada da bude sve na 
jednoj lokaciji. Bit će na dvije. Da se tražila, pretpostavljam to, jer nisam bio u tom projektu, 
treća lokacija, druga lokacija bi bila onda na tri mjesta ponovno, ništa nismo napravili. Evo. Ja 
zaista i razumijem što vi želite pitati, ali ovo je tema, dakle, obrazovanje. Dajte da napokon 
imamo priliku postati nešto u ovoj Hrvatskoj na razini obrazovanja. Sjećam se projekta Istarske 
županije Istra znanja. Dugo je trajao. Imamo priliku postati regionalni centar i postat ćemo. 
Danas je bila i konferencija Klik o tome. To je prilika. Zasadit će se nova stabla, novi prostori. 
Dajte da ulažemo na takav način u obrazovanje. Evo. Hvala.  
 
ANA FONOVIĆ 
Prvo pitanje je za pročelnicu Ivanu Sokolov. Molila bih ju odgovor i mišljenje u vezi projekta 
Provođenja građanskog odgoja i obrazovanja za učenika pulskih osnovnih škola. Čini mi se da o 
ovoj vrlo važnoj temi informacije u javnost dolaze na kapaljku umjesto da se projekt promiče i na 
taj način generira veći interes javnosti i na taj način stvore pretpostavke za unapređenje projekta. 
Pitanje se odnosi na konkretne podatke, ali i na osvrt vezano za nedovoljno informiranu javnost. 
Koliko se učenika prijavilo? Je li projekt uspješno uveden u sve škole? Koliko je edukacija za 
učitelje provedeno? Koliko nastavnih sati se planira realizirati? I planira li se u sljedećoj godini 
građanski odgoj i obrazovanje i za učenike viših razreda? Dakle, pitanje je, konkretni podaci u 
vezi provođenja projekta i isto tako osvrt ne nedovoljnu prisutnost i medijsku popraćenost 
projekta u javnosti. 
Drugo pitanje je za vas Predsjednice. Odnosi se na dopis koji je Klub vijećnika Možemo! poslao 
8. rujna ove godine vama i stručnoj službi Grada i u tom su dopisu dostavljeni prijedlozi dviju 
odluka. Jedan se odnosi na prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o organizaciji i 
načinu naplate parkiranje, a druga izmjena Odluke o lokalnim porezima. Sjećamo se da na 
zadnjoj sjednici Gradskog vijeća, na 17. sjednici Gradskog vijeća, ti prijedlozi odluka nisu 
uvršteni na dnevni red s obrazloženjem da svi prijedlozi odluka trebaju proći javno savjetovanje. 
Podsjetit ću vas da Poslovnik i Statut Grada u člancima 33. Poslovnika i 48. Statuta predviđaju da 
vijećnici mogu podnositi prijedloge akata pa vas molim za odgovor, što je sa našim prijedlozima? 
Zašto još uvijek nisu upućeni na savjetovanje? Budući da je prošlo više od 45 dana. Hvala. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 
Ne bih se složila da ne govorimo dovoljno o građanskom odgoju. Imali smo i presicu na temu 
građanskog odgoja. Učitelji iz svih naših škola, 10 osnovnih škola i Škole za odgoj i obrazovanje 
su, provedena je edukacija koju su zapravo održale profesorice sa fakulteta, i edukacija je bila u 
trajanju od 40 sati. Sad tijekom 9. i 10. mjeseca su sve škole provele anketu kod roditelja tko se 
od djece želi uključiti u građanski odgoj, da pohađa kao izvannastavnu aktivnost. Sad u ovom 
trenutku nemam točan broj djece, ali mogu vam sutra dostaviti sve podatke. Prva sa građanskim 
odgojem je krenula Škola za odgoj i obrazovanje obzirom da su oni provodili taj projekt 
građanskog odgoja po posebnom programu obzirom da to provodi edukacijski rehabilitator, tako 
da sve ide svojim tijekom. Kažem, radili smo i na promoviranju građanskog odgoja i ravnatelji 
isto tako, i učitelji škola kod svojih roditelja na roditeljskim sastancima. Tako da nastavit ćemo i 
dalje sa tim projektom i sljedećih godina. Hvala. 
 
ANA FONOVIĆ 
Ja ću ipak iznijeti svoje mišljenje o odgovoru temeljem čl. 60. Poslovnika. Ipak mi se ne čini da 
je dovoljno informirana javnost. Posebno roditelji. Što se tiče provođenja tog projekta. Evo, 
stvarno sam pretražila web stranice, sve moguće, ali podataka konkretnih je jako, jako malo.  
 



 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolegice Fonović, ukupna brojka je negdje za sad 150 učenika koji su izabrali građanski 
odgoj. Presica je bila netom nakon početka školske godine, to je prije mjesec i pol dana. Nakon 
toga su ravnateljice i ravnatelji i kolegice i kolege nastavnici promovirali građanski odgoj u 
svojoj školi. Ja nema gdje ne spominjem taj građanski odgoj, kao što i vi jer to je na ponos zaista 
svima nama jer stvaramo građansko društvo, a i tada smo na tiskovnoj konferenciji također 
spomenuli da smo i grad koji je uveo higijenske uloške u škole. Je li tako? Sjećate se da je to 
također jedna nova i lijepa stvar također za naš grad. Isto je u kontekstu građanskog odgoja. 
Također smo govorili, u najavi same nastavne školske godine, ako se sjećate, da ćemo po uzoru 
na Zagreb vidjeti što je sa predmetom Škola u zajednici. Također jedna jako kvalitetna stvar. I što 
će se događati još sa nekim novim stvarima u suradnji sa Centrom za istraživanje. Tako da zaista 
ide, da li bi trebalo povećati tu promociju građanskog odgoja, ne znam na koji način, ali evo, 
dobro je da je krenulo, je li tako? Hvala. 
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI 
Da, dobila sam vaš e-mail 8. rujna. Uputila sam ga nadležnom upravnom odjelu i ja bih molila 
gospodina Prhata da odgovori na to pitanje. 
 
DAMIR PRHAT 
Poštovana gospođo Predsjednice, poštovane vijećnice, poštovani vijećnici dobro večer svima. Da, 
Upravni odjel za komunalni sustav i upravljane imovinom je zaprimio vaš prijedlog, međutim, mi 
smo dali negativno mišljenje na isti o Odluci o stavljanju van snage Odluke o načinu i 
organizaciji parkiranja na području Grada Pule iz prostog razloga što je vaš prijedlog nezakonit, 
kao takav. Naime, nije usklađen sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu, s obzirom da Zakon o 
komunalnom gospodarstvu propisuje da način plaćanja, uvjete plaćanja i sve vezano za obračun 
same usluge utvrđuje isporučitelj usluge tako da vraćanje na snagu stare odluke jednostavno ne bi 
bilo u skladu sa tim Zakonom. Osim toga, ono što bi trebalo istaknuti je vraćanje starih propisa na 
snagu isto tako dovodi do jedne pravne nesigurnosti i djeluje zbunjujuće, a naravno, nova odluka 
je već u primjeni neko vrijeme. Tako da bih ubuduće preporučio kad već predlažete takve odluke, 
ako ništa drugo, da one budu u skladu sa zakonima. Hvala najljepša. 
 
ANA FONOVIĆ 
Dat ću samo svoje mišljenje na odgovor. Mogli ste nam to poslati pismenim putem i uputiti nas 
što je s našim odlukama. Hvala. Ovo je u vezi izmjene Odluke o naplati parkiranja, a što je s 
izmjenom Odluke o lokalnim porezima? 
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI 
Svi ti prijedlozi su upućeni u proceduru i dobiti ćete pismeni odgovor.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prošlo je skoro sat vremena kako je počela ova 18. sjednica. Danas je 25.10., 30.08. smo na ovom 
Gradskom vijeću donijeli odluku da će se referendum održati 09.10. ove godine. Tu odluku je 
provodio Gradonačelnik Grada Pule. Prema odluci Gradskog vijeća. Imam pitanje za 
Predsjednicu Gradskog vijeća, nakon toga i za Gradonačelnika. Zašto se Predsjednica Gradskog 
vijeća nije pobrinula da Gradonačelnik izvrši tu odluku onako kako je tu odluku trebalo izvršiti, a 
to znači da referendum bude, ako je ikako moguće održan, tako da bude regularan, i pošto 
Gradonačelnik nije poduzeo baš ništa da pozove što više ljudi da izađu na referendum. Ja nisam 
vidio plakate u gradu. Ja nisam vidio da on poziva da ide po mjesnim odborima. Nisam primijetio 
nikakvu njegovu aktivnost koja bi bila aktivno usmjerena na to da se referendum održi da bude 
regularan. A ja sam uvjeren i molim da me se demantira ako to nije tako da je to bio njegov 
posao. I na tom zadatku je Gradonačelnik odradio jako loš posao. Onda nakon toga, znači, to je 



 
pitanje bilo za vas Predsjednice Gradskog vijeća koja nas predstavljate. Mislim da niste napravili 
svoj posao dobro.  
Za Gradonačelnika imam slično pitanje. Zašto Gradonačelniče se niste pobrinuli za to da kad 
investitor čiji ekonomski interes jedini interes koji je ovom Gradskom vijeću pokazalo da poštuje, 
nažalost, zašto, kad je izašao sa kampanjom koja poziva na nedemokratsko ponašanje, znači 
kampanja koja je izvršavala sa „Ostani doma”, zašto nije reagirao? To je krajnje nedemokratski 
potez. Nešto tako u demokratskom društvu ne može proći bez ozbiljnih, ozbiljnih, reakcija. Ja tu 
reakciju nisam vidio. Mene je u ime Gradskog vijeća i tog što sam gradski vijećnik sram jer je to 
izostalo. Ono što me zanima također da li se Gradonačelnik ima namjeru izviniti za laž koju je 
iznio, a to je da je Možemo! potrošio novac za referendum. Mogu i pročitati ako želite, točno 
kako je glasila ta izjava: „potrošili su pola milijuna naših kuna i postigli ništa.” pa me zanima kad 
ćemo čuti izvinjenje za tu laž? Hvala lijepa 
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI 
Nisam shvatila tko se treba izviniti, ali ja znam da postoji procedura za referendum po zakonu 
koji ima svoj nekakav redoslijed kako to treba biti. Sve je odrađeno po Zakonu, koliko se ja 
sjećam, barem dva put sam čula Gradonačelnika da poziva građane da se odazovu na referendum, 
a mislim da je osobno svako ponaosob odgovoran za sebe. Da li će ići na referendum, neće, da li 
će ići na bilo koje glasanje. Inicijativa je u redu, ali dozvolite da i svatko ima svoj način 
razmišljanja pa zašto bi ja trebala ili bilo tko od vijećnika razmišljati isto kao vi ili obrnuto. Mi 
smo tu da svatko mislimo kako smatramo da je najbolje pa ja ne znam tko bi se trebao izviniti. Ja 
se ne osjećam da se trebam izviniti, ne znam da li ste mislili na mene. Ali dati ću i 
Gradonačelniku riječ pa neka on odgovori. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Ja sam uvjeren da smo ovdje u Gradskom vijeću zato da bi promicali demokraciju i da ako mi to 
ne radimo na način da je ona stvarno u funkciji onda ne znam tko drugi će to radi u ovom našem 
društvenom prostoru. A imam dojam da smo na tom ispitu pali i vaš odgovor govori u prilog 
tome da je to tako. Hvala na odgovoru. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Mirkoviću hvala na pitanju. Meni ne pada na pamet ispričavati se platformi Možemo!. To 
vam je prvi zadatak koji morate zapamtiti. Pozivanje je političko pitanje. Organizacija 
referenduma je u nadležnosti povjerenstva sukladno Zakonu o referendumu. Povjerenstvo o 
referendumu nije imalo ni jednog člana Grada Pule, nego suce naših sudova. I ne pada mi na 
pamet da ću ikada kršiti zakon. Tjerali ste me medijski da dođem na stranu investitora. Zatrovali 
ste društvo u našem gradu. Upravo vi iz platforme Možemo!. Podijelili ste društvo. Lagali ste. Ne 
govorili istinu, nego lagali ste. I to je dno demokracije, a ne ono što ostale kolegice i kolege 
vijećnici, bez obzira na političke poglede govore. Zato mi ne pada na pamet se ispričavati 
platformi Možemo!. Vi ste politička greška. To sam rekao nekoliko puta i ponovit ću još sto puta. 
Jer ste iskoristili Inicijativu za svoje interese. Gostovali ste slavodobitnički u emisiji RTL Direkt 
umjesto da ste emisiju prepustili Inicijativi. Vozili ste referendum u automobilu plaćenom 2 kune 
po kilometru iz Grada da biste se pohvalili da ste skupili potpise. Da ste vi skupljali potpise, bilo 
bi 500 potpisa. A da niste sudjelovali politički bilo bi puno više izlaska na referendum. Pozvao 
sam ljude na referendum. Izašao sam na referendum i to je moja demokratska obveza i 
demokratski alat koji sam iskoristio. I svatko od vas po savjesti. Iskoristili ste građansku 
Inicijativu za svoju lošu politiku i zato je propao referendum jer je bila mala izlaznost i neće vam 
uspjeti mene svrstavati na stranu investitora. I to vrlo dobro znate. Vi to vrlo dobro znate. Ali 
imate sociološki politički problem. E, to vam je demokracija. A na kraju krajeva, bit će izbori. 
Slatko se smijete, iako nemate glasa. Dakle, bit će izbori pa ćemo vidjeti kom opanci, kom 
obojci. Opanci, valjda se tako kaže. Ali nije u redu. Nije u redu. Inicijativa građana je najbolje što 



 
je mogla napravila svoj posao i nakon što je završio taj dan razgovarali smo otvoreno tu ispred 
gradske palače. I oni to isto znaju. A vi ste to iskoristili na svoj način, perfidan način. Razočarali 
ste me. Mislio sam da ima nade. Evo, hvala.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Molim vas, ja još nisam završio. Imam pravo na mišljenje dvije minute, članak 60. Poslovnika. 
Znači, poručio bih i Predsjednici Gradskog vijeća i Gradonačelniku da pročitaju Rezoluciju 
Vijeća Europe o lokalnom referendumu i ulozi lokalne samouprave i to pažljivo. Nisam čuo 
odgovor Gradonačelnika na to zašto nije reagirao na kampanju „Ostani doma” investitora. I to mi 
isto dovoljno govori o razini demokracije koja je prisutna u ovom Gradskom vijeću. Mislim da 
mi to moramo raditi bolje od ovog kako smo to radili do sada. Jer to nije bila inicijativa Možemo! 
Referendum je bila inicijativa građana, koji su svojim potpisima, njih 10388 potpisalo da se 
referendum dogodi. Na referendum je izašlo 11065 ljudi. Ja bih se zahvalio svim građanima 
Grada Pule, ne samo tih 11065, nego svim građanima jer su na svoj način sudjelovali. Ali okvir 
za to sudjelovanje je postavilo ovo Gradsko vijeće i nedjelovanje Gradonačelnika. Znači, 
Gradonačelnik nije poduzeo sve što je mogao i to tvrdim, a mogao je puno više napraviti da taj 
referendum bude regularan, pa kakav god rezultat bio. Ja ne navijam ovdje ni za hotel, ni protiv 
hotela. Jer da smo navijali za nešto tako, onda ne bi zagovarali referendum. Da li razumijete tu 
logiku, jednostavno, logika je. Znači, da smo htjeli nametnuti svoje rješenje onda sigurno ne bi 
zagovarali referendum. Referendum je ono što se očekivalo da građani daju svoj glas. Nažalost, 
ovdje mnogi moraju naučiti što je demokracija. Mislim da je ovo, mi smo bili drugi u Hrvatskoj 
koji su imali tu priliku. Jednom nije uspjelo u Dubrovniku, kod nas također nije uspio referendum 
u smislu da nije reguliran i strašno mi je žao zbog toga jer bi jednom jedan problem u ovom 
gradu koji je još uvijek prisutan, bio razriješen. Sva ta energija koja je bila uložena da to uspije, 
nažalost, nije naišla na podršku kod vas.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Očito kolega niste pratili na koji način sam komunicirao. Dakle, slušao sam što govore i 
investitori i Inicijativa. Ne što vi govorite iz platforme Možemo!. I moj zadatak je poštivati 
Zakon. Ne zauzimati stranu. Izjavio sam da mi se nije sviđao taj slogan, kao što je bila 
provokacija „Dođi u grad”. Ne sviđa mi se to. Ali ja nemam pravo suditi. Niste slušali, ne pratite, 
ne čitate dobro. I nemojte nam molim vas, držati predavanje o demokraciji. Ovdje su ljudi 
demokratski svi izabrani. Bez obzira na političke poglede. Imamo svoja prava i dužnosti i 
obaveze. Nema odabranih, nego izabranih od ljudi koji imaju svoj glas, kao što i vi imate i to je u 
redu, ali da nam stavljate nešto u usta, ne. Osobno su neki vaši članovi išli prema meni i mojoj 
familiji, već kad smo kod toga oko provokacija oko referenduma. Nemojte se, molim vas, čuditi, 
dobro mi je poznata vaša agenda. Dobro mi je poznata. Ali dobro. Prošlo je. Idemo dalje.  
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI  
Završili smo s vijećničkim pitanjima. Sljedeći put ćemo nastaviti sa imenima koja već imamo.  
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 17. SJEDNICE  

GRADSKOG  VIJEĆA OD 30.08.2022. GODINE 
 

 
Na skraćeni zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti daje na 
glasanje te utvrđuje da je 
 
 



 
 VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
 
 USVOJILO SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 17. sjednice Gradskog vijeća od 30.08.2022.  
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE:  

3.1. Odluke o načinu postavljanja vijećničkih pitanja 
 3.2. Odluke o primjeni instituta replike  

 
 

Predlagateljica je Predsjednica Gradskog vijeća Grada Pule koja je i dala objedinjeno obrazloženje o 
prijedlogu akata dok je Monica Derocchi preuzela vođenje sjednice.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Miha Paus s replikama vijećnika Seana 
Soldatića, Ivane Mohorović i Igora Belasa, Milan Rašula, Dušica Radojčić s replikom vijećnika 
Milana Rašule, Juraj Kovačević s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
 
 
Vijeću se pridružila i vijećnica Sanja Radolović. 
 
Predsjednica Vijeća daje na glasanje Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo 
 
 ODLUKU 
 o načinu postavljanja vijećničkih pitanja 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o  primjeni instituta replike 
 
Predsjednica Gradskog vijeća preuzima vođenje sjednice. 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE  
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA HERCULANEA D.O.O. PULA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 



 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Pula Herculanea d.o.o. Pula  
 
 

Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje pauzu od 20 minuta.  
pauza 18:40 – 19:10 

 
 
AD – 5. DONOŠENJE:  

5.1. Odluke o izmjenama Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture 
Grada Pula-Pola za razdoblje od 2023. do 2030. godine 

5.2. Odluke o dopuni Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja 
imovinom Grada Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. godine 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dala Anja 
Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović i Milan Rašula, a dodatno 
pojašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Anja Ademi. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.1.  te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 
  ODLUKU 
 o izmjenama Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula-Pola  

za razdoblje od 2023. do 2030. godine 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.2.  te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 
  ODLUKU 
 o dopuni Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom  

Grada Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. godine 
 
 
 

AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O   
  USTROJSTVU I DJELOKRUGU UPRAVNIH TIJELA GRADA PULA-POLA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu.  
 



 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Elena Puh Belci, Juraj Kovačević, Milan Rašula, 
Dušica Radojčić, a dodatno objašnjenje dala je pročelnica Anja Ademi. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 
 ODLUKU 

izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela 
Grada Pula-Pola 

 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 

PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2022. GODINU 
 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Drago Marić i Milan Rašula,  a 
dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Vesna Sajić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 
 POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2022. godinu 
 
 

 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA   
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU PRAGRANDE D.O.O. 

 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Pragrande d.o.o.  
 



 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PRIJENOSU OSNIVAČKIH 
  PRAVA (DV „PETAR PAN“, VODNJAN) 

 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o prijenosu osnivačkih prava (DV „Petar Pan”, Vodnjan) 
 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE:  

10.1.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 1226/4 
 k.o. Pula 
10.2.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 154/66 
 k.o. Pula 
10.3.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br.zgradna 

2698/1 i druge, sve k.o. Pula  
10.4. Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br.5206/51 k.o. 

Pula 
 10.5. Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. 5206/50 k.o.  
  Pula  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dao 
Damir Prhat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić i Milan Rašula s replikama 
Noela Mirkovića i Dušice Radojčić, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dao je pročelnik 
Damir Prhat. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – k.č. br. 1226/4 k.o. Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – k.č. br. 154/66 k.o. Pula 
 



 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji-k.č. br. zgradna 2698/1 i druge, sve 
 k.o. Pula  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – k.č. br. 5206/51 k.o. Pula 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10.5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – k.č. br. 5206/50 k.o. Pula  
 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU KULTURNIH VIJEĆA  

GRADA PULA-POLA 
 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Emina Popović 
Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Drago Marić, Noel Mirković, Elena Puh Belci, a 
dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Emina Popović Sterpin. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
  
 ODLUKU 
 o osnivanju Kulturnih vijeća Grada Pula-Pola 

 
 
 
 
 



 
AD – 12. DONOŠENJE:  

12.1. Rješenja o razrješenju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta - Gradskog 
 kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
12.2. Rješenja o imenovanju vršiteljice dužnosti ravnateljice Istarskog narodnog 
 kazališta- Gradskog kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dala 
Emina Popović Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
  
 RJEŠENJE 
 o razrješenju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta - Gradskog kazališta Pula 

(Gordana Jeromela Kaić) 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
  
 RJEŠENJE 
 o imenovanju vršiteljice dužnosti ravnateljice Istarskog narodnog  kazališta-Gradskog 
 kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
 
 
Vijećnik Marin Lerotić napušta sjednicu Gradskog vijeća pa je na sjednici prisutan 21 vijećnik.  
 
 

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu  
pauza 9:10 – 9:15 

 
 
AD – 13. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  NA 
  PRIJEDLOG ODLUKE O POJEDNOSTAVLJENOM SMANJENJU  

TEMELJNOG KAPITALA DRUŠTVA VODOVOD PULA D.O.O. RADI  
POKRIĆA GUBITKA I ODLUKE O IZMJENI DRUŠTVENOG UGOVORA 
DRUŠTVA VODOVOD PULA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatna objašnjenja i 
odgovore na pitanja dao je direktor trgovačkog društva Vodovod Pula d.o.o. Edo Krajcar. 
 
 



 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
  
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o pojednostavljenom smanjenju 
 temeljnog kapitala društva Vodovod Pula d.o.o. radi pokrića gubitka i Odluke o izmjeni 
 Društvenog ugovora društva Vodovod Pula  
 
 
 
AD – 14. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  

ZA RAZDOBLJE OD 2017.-2022. GODINE TRGOVAČKOG DRUŠTVA  
DIMNJAK D.O.O. OSIJEK 
 
 

Pozdravljam gospodina Dejana Lončarića, direktora trgovačkog društva Dimnjak d.o.o. Osijek. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Noel Mirković, a dodatna objašnjenja i odgovore 
na pitanja dao je direktor trgovačkog društva Dimnjak d.o.o. Osijek Dejan Lončarić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo  
  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za razdoblje od 2017.-2022. godine trgovačkog  

društva Dimnjak d.o.o. Osijek 
 
 
 
AD – 15. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  
  IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA U PULI-POLA 
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je obrazloženje akta dao Dušanko Babić, predsjednik 
Odbora.  
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15. te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 
donijelo 
 
 ZAKLJUČAK 
 o  utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola. 

 
 



 
 

Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 18. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 18 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 

 
Dovršeno u 21:45 sati 
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